

Styrelsemöte i Skinnarvikens intresseförening 2018-04-18

Närvarande: Per-Olof Eriksson, Sven-Rune Gredehall, Thomas Almgren, Åke Stridh, Stefan Thulin, Jarl Risberg, Margareta Vogel-Lindman

Plats: Telefonmöte

1. Per-Olof förklarar mötet öppnat och hälsar alla välkomna.
2. Per-Olof valdes som mötesordförande och Stefan som mötessekreterare.
3. Thomas valdes att tillsammans med ordförande justera protokollet.

4. Dagordningen godkändes

5. Föregående styrelseprotokoll

Protokoll ok, lades till handlingarna

6. Lantmäteri-brevet (Pelle)

Per-Olof har skickat ut info till alla i föreningen

Efter 31 dec 2018 kan markägare få ersättning för förlorad mark enligt utdömt pris från lantmäteriet vid bildning av Gemensamhetsanläggning.

Svårt att uppskatta belopp, kanske några hundra tusen, men endast baserat på uppskattat markpris. Behöver diskuteras med lantmäteriet innan något kommuniceras.

Samfälligheten/GA är en juridisk person, dvs det blir tvingande att betala enligt de andelar man fått till sin fastighet

Men vi behöver samla ihop mer fakta

Frågor till lantmäteriet

Hur går ansökan till?

Hur fördelas kostnader?

Hur sker debitering?

Antal km väg (4600m) och antalet fastigheter ca 100, kan man få ett ungefärligt pris utifrån detta?

Maila frågor till Per-Olof

Styrelse Informera på årsmötet

7. Vägunderhållsplan (Åke)

Uppdraget är att göra en 5-årsplan

Planerar möte med Jörgen Svensson för konsultation om vägskötsel

Per-Olof stöter på Jörgen Svensson så vi får det gjort under våren.

Sven-Rune (och till viss del Åke) har gjort följande lista för vägunderhållet:

- Snöröjning under vintern
- Skrapning & saltning på våren
- Klippning av grenar
- Klippning av vägkanter
- Lagning av pott hål
- Stenar som är i dagen bör tas bort

- Dikeskvaliteten bör granskas
- Gruskvaliteten i slitlagret bör granskas

8. Boulebana (Stefan)

Här är resultatet av enkätundersökningen angående boulebana i Bökevik.

Antal svar: 65 st av 96 st, motsvarar 68%

Intresse för boulebana: JA 47 st, motsvarar 72% av de som svarat
NEJ 18 st, motsvarar 28% av de som svarat

SIF finansiera boulebana: JA 38 st, motsvara 58% av de som svarat
NEJ 27 st, motsvara 42% av de som svarat

Stefan skickat lista till Roland A och Lars M med namn på dem som visat intresse för boulebana

Stefan skickat ut resultatet av enkäten till föreningen, och styrelsens beslut att SIF kan bidra med ca halva materialkostnaden om en förening bildas som tar ansvaret för bygget och skötseln.

Roland har aviserat att han kommer att ta upp frågan igen på årsmötet

9. Välkomstskylt (Maggan).

Maggan pratar med Anders Haraldsson om att göra välkomstskylt och beställer en sådan Varning för lekande barn skylt, köp in 3 skyltar

10. Beskrivning allmänna badplatser (Jarl)

Lägga upp på hemsidan och anslagstavlan

3 allmänna badplatser Osviken, Eneholmsbryggan, Rönnklimp
Förhållningsregler (hund mm)

11. Livboj (Åke)

Livbojar och linor har Åke införskaffat

Åke placerar ut där det behövs

Material fick vi, endast betalat frakt

12. Årsmötet i Saxemara (Pelle)

Lördag 21 Juli, Församlingshemmet i Saxemara

Stefan skickar ut kallelse

13. Övriga frågor

Inga

14. Nästa möte

Midsommarhelgen

Per-Olof kallar

15. Mötets avslutande

Ordförande tackade alla deltagarna och avslutade mötet.

Stefan Thulin
Sekreterare

Thomas Almgren
Justerare

Per-Olof Eriksson
Ordförande